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 עיריית רעננה 
 ישיבת מועצה מן המניין  תמלול

 29.6.2021תשפ"א,  י"ט בתמוז, שלישימיום  
 

   משתתפים: 

 ראש העיר  -  מר ברוידא חיים 

 סגנית ראש העיר  -  גב' הוכברג ענבר 

 חבר מועצה  -   מר ארז ברט 

 חבר מועצה  -  מר רחמים שלום 

 חבר מועצה  - מר עייאש לורן משה 

 חבר מועצה  -  מר גולדמן חיים 

 חברת מועצה  - גב' ויינטראוב רונית 

 חבר מועצה  -   מר כהן אילן 

 חבר מועצה  -  מר רייזמן מיכאל 

 חברת מועצה  -  גב' ארז סגן איילת 

 חבר מועצה    -  מר אלוש אלי 

 חברת מועצה  -  גב' מיכל ברם 

 חבר מועצה  -   מר עמית צור 

 חברת מועצה  -  גב' מירב מאיר 

 חברת מועצה  -  גב' פוזמנטיר אנה 

 

   : חסרים 

 סגנית ראש העיר  -  גב' דרורה כהן 

 חברת מועצה  -  גב' סלוצקי דבי 
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 חברת מועצה  -   ב' שחר גלי ג 

 חבר מועצה  -  מר ניר קריסטל 

 

 

  מוזמנים: 

 מנכ"ל העירייה  - מר אריאל הילדסהיימר 

 העירייה גזבר   -  מר יוסי מזרחי 

 היועצת המשפטית לעירייה    -  עו"ד תהילה סובל 

 מבקרת העירייה  -   גב' גלית פלג 

 

 

   על סדר היום:

 2022דיון בנושא צו מיסים  .1
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 2022בנושא צו מיסים  דיון. 1

 

. 2022, צו מיסים  29.6.21אנחנו עוברים לישיבת מועצת עיר שלא מן המניין,   מר חיים ברוידא: 

 , ואני מבקש מגזבר העירייה להציג את הדברים. יוסי, בבקשה.  2022לדיון בנושא של צו מיסים  

 

ון הארנונה לשנת  גלל שהמדינה קבעה את שיעור עדכטוב, חוק ההסדרים, ב : מר מזרחי יוסי

מעליית השכר במגזר הציבורי, כשלמעשה השכר    50%-מעליית המדד, ו 50%, העדכון מבוסס על 2022

, אז חמישים אחוז מכל אחד מהם, תורם בסך הכול  0.8-, והמדד עלה ב3.5%-במגזר הציבורי עלה ב

 .1.92%-לעדכון תעריף הארנונה ב

מ"ר, מדובר על תוספת שנתית של    100-ח דירה של כהמשמעות היא,  בסופו של דבר, אם אנחנו ניק

נדרשים   96 ואנחנו  ההסדרים,  חוק  קביעת  זו  שוב,  אז  מדובר.  בזה  לחודש,  שקלים  שמונה  או   ,₪

 לאשר. 

 

היום  מר חיים ברוידא:  שקשה  הזאת,  העובדה  את  מבינים  שאנחנו  לומר  רק  רוצה  אני  אוקיי, 

ת לתושבים עצמם. אנחנו עושים פה ברעננה, ברמת  לאנשים, אבל אנחנו אמורים לתת גם את השירו

שירות מאוד מאוד גבוהה. העלייה מבחינת האדם עצמו היא מינורית, למרות שדין פרוטה כדין מאה,  

מיליון ₪. אנחנו חייבים   21אבל המשמעות היא לא לאשר את זה, היא בשלוש שנים הפסד הורדה של  

להמש לנו  מאפשר  הזה  הכסף  כי  הזה,  הכסף  תרבות,  את  פעילויות  הפעילויות,  כל  את  ולעשות  יך 

 ספורט, רווחה, ועל כל המשתמע מהדברים האלה. אז אם מישהו רוצה  לדבר ולומר, אנחנו נשמח.  

 

 כן, אני רוצה להעיר.   : מר מיכאל רייזמן

 

 כן.  מר חיים ברוידא: 
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ה לבוא לתושבים אני חושב שההתנהלות הזאת, באיזשהו מקום, צריכים טיפ : מר מיכאל רייזמן

. אם אנחנו לוקחים את החודשים מאי  2018ולהסביר להם בדיוק מה התמורות שחלו בארנונה משנת  

עד מאי  2018יוני    – הייתה  2021יוני    –,  זה, לקחת את  7.4%, התוספת לארנונה  לבדוק את  . אפשר 

 תלושי הארנונה, ולבדוק את זה אחד לאחד, זו תהיה התוספת.

המחירים לצרכן במהלך אותה תקופה בדיוק, יראה שמדד המחירים לצרכן עלה  מי שיבדוק את מדד  

, זה לא בדיוק נכון, מכיוון שמי שלא ישלם את התשלום 1.92%? עכשיו אנחנו מבקשים עוד  2.31%-ב

במכה אחת בתחילת השנה, יחולו עליו גם הפרשי הצמדה, ככה רשום לפי הצו, נכון יוסי? אוקיי, אני  

, רובנו 1.92ק אומר. אז כך שהתוספת של ההצמדה תחול גם כן. זאת אומרת, זה לא  לא כועס, אני ר

 משלמים בתשלומים דו חודשיים, ולכן תחול עלינו גם הצמדה.

, 9.5%כך שאנחנו נביא את עצמנו, לתוספת של עלייה בארנונה, אנחנו מביאים את עצמנו למשהו כמו  

 שזה מעל פי ארבע,  

 

 , הממוצע שהיה על כל השנים. זה אגב מר חיים ברוידא: 

 

רגע, שנייה, עוד שנייה אחת, זה לא ממוצע שהיה כל השנים, מכיוון שהייתה   : מר מיכאל רייזמן

 שנה אחת חריגה חיים, אנחנו יודעים את זה ביחד, ואנחנו גם אמרנו,  

 

 אני יכול להגיד לך שמי שהמליץ לי להעלות, זה היית אתה.  מר חיים ברוידא: 

 

מזלזל   : ל רייזמןמר מיכא אתה  תראה,  שתגיד?  מה  יודע  לא  שאני  חושב  אתה  יודע,  אני 

 באינטליגנציה שלי.  

 

עכשיו אתה אומר אתה  מר חיים ברוידא:  הנבון,  לידי, אתה אמרת שזה הצעד  פה  ישבת  אתה 
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 חוזר בך? 

 

 לא, לא, לא. כל מה שאתה אומר זה נכון, רק דבר אחד שכחת.  : מר מיכאל רייזמן

 

 כן?  ם ברוידא: מר חיי

 

לא   : מר מיכאל רייזמן זה,  שאחרי  שבשנים  אמרנו  החריגה,  העלייה  את  עשינו  שכאשר  שאמרת 

 נדרוש את הטייס האוטומאטי. 

 

עוד שנתיים, שנה שעברה אנחנו פעם ראשונה בתולדות רעננה, פעם   מר חיים ברוידא:  יש  אבל 

 ראשונה, בוא תקשיב מה שאני אומר לך,  

 

 לא, לא, תן לי לסיים.   : מר מיכאל רייזמן

 

 אבל,  מר חיים ברוידא: 

 

 אבל אני רוצה לסיים.   : מר מיכאל רייזמן

 

 בסדר, אבל אני יושב ראש הישיבה. מר חיים ברוידא: 

 

 אבל איזו תרבות זאת? אתה מדבר על תרבות דיבור. תן לי לסיים לדבר.  : מר מיכאל רייזמן

 

מות מר חיים ברוידא:  הישיבה,  ראש  יושב  מדבר אני  אתה  כי  יודע,  אתה  אותך.  להפסיק  לי  ר 

 כרגע דמגוגיה, 
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 אני לא יודע למה, אתה פרופסור לדמגוגיה? אתה מבין מה אני אומר בכלל?   : מר מיכאל רייזמן

 

 אתה ישבת, לא צריך להבין, אני שומע.  מר חיים ברוידא: 

 

 אבל מה זה קשור לדמגוגיה בכלל?  : מר מיכאל רייזמן

 

 תקשיב, מיכאל, מיכאל,   : מר חיים ברוידא

 

 אני חושב שיש לי זכות להשלים את הדברים שלי.   : מר מיכאל רייזמן

 

אז אני רוצה להסביר לך עוד פעם, לפני שאתה משלים, תסביר לאנשים שאני  מר חיים ברוידא: 

  , היה פה ברוך אחד גדול, ואתה היית מי שהוביל את 2018-מסביר לך את המוטיב. כשאנחנו נכנסנו ב

 ה... 

 

 חיים, זה נגמר הסיפור הזה.  : מר מיכאל רייזמן

 

אנחנו, בשנה שעברה, לקחנו   מר חיים ברוידא:  והחלטנו את  היית האיש שהוביל את התהליך. 

עלייה  הזמן  כל  לנו  יש  כאשר  להמשיך,  יכולים  לא  אנחנו  כסף.  אז  גם  איבדנו  הזאת,  ההחלטה 

 במדדים, ויש לנו עלייה בשכר, להמשיך,

 

בשלוש שנים, אתה מדבר על    2.31עליה במדדים? איזו עלייה במדדים? כולה   : כאל רייזמןמר מי

 עלייה במדד. המדד לא עלה. 
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 מיכאל, כמה שנים?   מר חיים ברוידא: 

 

 בשכר.   2%יש עלייה של   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אבל לא המדדים, אבל העירייה, העירייה...   : מר מיכאל רייזמן

 

 על מה אתה...? אתה אומר,  : מר חיים ברוידא

 )מדברים ביחד(  

 

אתה אומר פשוט דברים שהם לא מתיישבים עם מה שהיה כשישבת פה לידי,  מר חיים ברוידא: 

 למה שאתה אומר כשאתה יושב שם. 

 

 אתה הולך לפוליטיקה, והוא מדבר על מהות.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 י יכול להמשיך לדבר?  אני יכול להמשיך לדבר? אנ : מר מיכאל רייזמן

 

 כן.  מר חיים ברוידא: 

 

 4אוקיי, תודה. אני רוצה להגיד כזה דבר, שהעלייה בארנונה, היא יותר מפי   : מר מיכאל רייזמן

לא  בעיר  התושבים  בחשבון.  אותו  לקחת  שצריכים  דבר  שזה  חושב  ואני  בתקופה,  המדד  מעליית 

אלה, אני חושב שאת הדבר הזה צריך לקחת הרוויחו פי ארבע מעליית המדד במהלך שלוש השנים ה

 בחשבון.

של   ובחיסכון  עירונית,  בהתייעלות  מתפארים  עירייה,  של  ברמה  חושב    25אנחנו  אני   ,₪ מיליון 

כאשר   ועכשיו  בסדר,  היה  זה  כסף  לאנשים  חסר  והיה  כסף,  לעירייה  חסר  שהיה  תקופה  שבאותה 
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שב שלא היה מזיק, אם לא היינו מבקשים את  העירייה כל כך טוב לה, והיא כל כך התייעלה, אני חו

 התוספת הזאת. ואני חושב שצריכים לקחת את זה בחשבון. 

 

את   מר חיים ברוידא:  אומר  שאתה  לי  ברור  ומדגיש,  ואומר  חוזר  ואני  רבה,  תודה  אז  אוקיי, 

בשנה  אנחנו,  ישרה.  הכי  בפוליטיקה  הרצינות,  במלוא  באמת,  עכשיו  מדבר  ואני  האלה,  הדברים 

 ברה, לא העלינו, בניגוד ל... שע

 

 למה לא? העלינו, כן.   : מר מיכאל רייזמן

 

 שנה שעברה? לא.   מר חיים ברוידא: 

 

 אגב, אתה מאוד התנגדת.    מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אריאל, אל תגיד כזה דבר.  : מר מיכאל רייזמן

 

בדברים שקשורים לעבודת אריאל, די. אתה מנהל עירייה, תעזור בסדר היום ו גב' רונית ויינטראוב: 

 העירייה. אל תכנס לפולמוס פוליטי. 

 

 אל תגידי לי במה לעזור. אני חוזר ואומר, מיכאל, אתה התנגדת...    מר אריאל הילדסהיימר:

 

 זה פשוט לא נכון מה שאתה אומר.  : מר מיכאל רייזמן

 

 הציניות פה עוברת את גבולות הטעם הטוב.   מר חיים ברוידא: 
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 זה לא נכון מה שאתה אומר.  : יזמןמר מיכאל רי

 

הדברים   מר חיים ברוידא:  את  ואמרת  לידי  ישבת  הטוב,  הטעם  גבולות  את  עוברת  הציניות 

 ההפוכים ממה שאתה אומר עכשיו. 

 

יגיד האם אני   : מר מיכאל רייזמן ואני רוצה שארז ברט  לידי חבר המועצה ארז ברט,  יושב כאן 

נו ביחד, שנינו ביחד אמרנו גם לגבי הלוואה, וגם לגבי הארנונה,  אמרתי כזה דבר או לא, מכיוון ששני

 בדיוק מה שאמרנו.  

 

דיון   מר חיים ברוידא:  ביקשת  אתה  הזה,  הדבר  את  העליתי  כשאני  אחד,  דבר  להגיד  יכול  אני 

 חירום. 

 

 לא, אני ביקשתי דיון חירום למשהו אחר, לא לא לא.  : מר מיכאל רייזמן

 

 , אני בשנייה אחת יכול למצוא.מיכאל מר חיים ברוידא: 

 צעקות לא ניתן לתמלל(   –)מדברים ביחד 

 

 אריאל הוא מנכ"ל העירייה, הוא לא פוליטיקאי,   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 מנכ"ל העירייה מותר לו לענות.  מר חיים ברוידא: 

 

 סליחה, חיים,   : מר מיכאל רייזמן

 

 רונית,  מר חיים ברוידא: 
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ותעני    הבן מר חיים ברוידא:  אלייך,  שאלה  לי  יש  בישיבה.  איתי  היה  הוא  לידי,  פה  יושב  אדם 

 בכנות, האם אורי קידר היה עונה לי, או לא? אז למה את סותמת לו את הפה? 

 )צעקות מחוץ למיקרופון(  

 

 אני רוצה להתייחס גם,   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 בבקשה.  מר חיים ברוידא: 

 

 כאל?  סיימת, מי גב' רונית ויינטראוב: 

 

 כן.  : מר מיכאל רייזמן

 

יודעים,   גב' רונית ויינטראוב:  אתם  באמת,  כל,  קודם  אחד.  משהו  להגיד  רוצה  רק  אני  אז  אוקיי. 

עשית   החריגה,  ההעלאה  על  מדברת  אני  שנשפך,  שאוקיי,   –חבל  אז,  ואמרת  התחייבת  אבל  עשית. 

 אני עושה העלאה חריגה, אבל אנחנו בהמשך גם נוריד.   2019עכשיו 

 

 עשינו, שנה אחת.   מר חיים ברוידא: 

 

אתה לאט לאט, לא מדבר... תראה, כשהטייס האוטומאטי, שהוא לא כל כך  גב' רונית ויינטראוב: 

 וריד, כשזו הייתה שנה אחרת. , אז אתה לא התנדבת לה2.58%אוטומאטי, היה 

 

 מיכאל ייעץ לי לא להוריד. אבל זה נכון.   מר חיים ברוידא: 
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עכשיו אני אסכם את דבריי בלספר לך דבר אחד, שכבר אמרתי אותו פה ואני   גב' רונית ויינטראוב: 

 אחזור ואגיד.  

 

 כן.  מר חיים ברוידא: 

 

, אבל זה לא  2018-אתה מתאר כמצב הכספי בקודם כל, אני חולקת על מה ש גב' רונית ויינטראוב: 

 מיליון ₪,  36בא זאביק ביילסקי וקיבל גירעון בשוטף של  2013-הדיון. אני אזכיר לך שב

 

לא התייעל ... זה מה שהוא השאיר לי, הוא  38.5זה מה שהשאיר גם לי אגב,   מר חיים ברוידא: 

 . 38.5בשום דבר, הוא השאיר 

 

העלאה  ואז   גב' רונית ויינטראוב:  אזום  לא  ואני  התושבים,  את  אעניש  לא  אני  ביילסקי,  אמר 

וחישב  שאמר  כמו  מתקרבת,  בארנונה  ההתייקרות  שלך,  הקדנציה  תחילת  מאז  חיים,  בארנונה. 

 מיכאל, לעשרה אחוזים. עשרה אחוזים כמעט, תשעה וחצי אחוזים.  

 

לה, רגע רגע רגע, אני  תקשיבי, את אומרת דברים לא... אני אשאל אותך שא מר חיים ברוידא: 

 אשאל אותך שאלה, באותה שנה, רגע, באותה שנה... 

 

אבל התוצאה של זה שהוא לא העלה, זה היה הברוך הגדול, במקום להעלות  : חיים גולדמןמר 

 כל פעם, 

 

 על זה אנחנו נעשה, שלב ההוכחות על זה יגיע.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

שבה אתם נתתם את אגרות התיעול, בואו נשאל שאלה, רונית, באותה שנה   מר חיים ברוידא: 
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 שאת זוכרת את עצמך, הטייס האוטומאטי, אתם פעם ביטלתם אותו? מאז האם 

 

 , אתה העלית העלאה חריגה. אבל לא הייתה העלאה חריגה גב' רונית ויינטראוב: 

 

 מה זה אגרת התיעול הייתה? מה הייתה אגרת התיעול?  מר חיים ברוידא: 

 

 אתה מערבב בין דברים, זה לא הדיון.   נית ויינטראוב: גב' רו

 

 זה מס!    ?למה אני מערבב מר חיים ברוידא: 

 

בואו   גב' רונית ויינטראוב:  התיעול,  אגרת  על  דיון  תקבע  בוא  עמוק,  דיון  זה  התיעול  אגרת  לא, 

 נעשה... 

 

לב שנשפך, מה יש כבר העליתם. זה דיון על חחלב שנשפך שדיון על  דיון? זה   : חיים גולדמןמר 

 לדון על אגרת התיעול שאת העלית...? 

 

 תשאל אותו,  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 זה חלב שנשפך.   : חיים גולדמןמר 

 

השקעה   גב' רונית ויינטראוב:  נקרא  זה  בשטח,  זה  את  רואים  לשטחים.  שנקרא,  מה  דאגתי,  אני 

 בתשתיות. היה פה ראש עיר שדאג לביסוס של התשתיות של העיר. 
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מפי   : חיים גולדמןמר  העיר  במועצת  פעם  אי  שהייתה  טובה  הכי  ההצהרה  זו  לשטחים?  שדאג 

 אני דאגתי לשטחים.  –נציג מרצ, כותרת 

 

חברות   גב' רונית ויינטראוב:  כמה  אגב,  דרך  סרטונים.  על  כסף  להוציא  במקום  לך,  אגיד  אני 

 סרטונים חיצוניות עובדות פה, אריאל? 

 

 שה, ארז. בבק מר חיים ברוידא: 

 

אני רוצה להגיד בבקשה כמה דברים, ברור לי שאני אומר אותם באופן כזה,   : ארז ברטמר 

זו   נגד,  יש כנראה איזו גזרת גורל, כשמדברים על תקציב ועל מיסים, הקואליציה בעד, האופוזיציה 

אני אומר   כנראה איזו גזרת גורל עובדתית לאורך דור, למרות זאת אני אומר את הדברים. למרות זה

 את הדברים.

יש כמה דרכים ספורות להתגבר על עליית מחירים והוצאות קבועות, ועדיין לשמור על רמת שירות.  

דרכים   גם  יש  הזאת.  בקדנציה  גם  וניסו  הקודמות,  בקדנציות  גם  שעשו  התייעלות,  לעשות  אפשר 

ה, אף אחד פה בצד הזה  אחרות, אפשר חס וחלילה להיכנס לגירעון, אפשר להיכנס לגירעון, חס וחליל

 של הקואליציה, לא יסכים להיכנס לגירעון, נעשה בעבר.

 אפשר להעלות מיסים, ואפשר לקחת הלוואות. בקדנציות הקודמות לקחו הלוואות ונכנסו לגירעון.  

 

 זה לא נכון, לא לקחו הלוואות.  : מר מיכאל רייזמן

 

 לקחו הלוואות.    : ארז ברטמר 

 

 אתה, ארז, : מר מיכאל רייזמן
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 עומס המלוות גבוה...  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אני לא זוכר שהפרעתי למישהו.   : ארז ברטמר 

 לא ניתן לתמלל(  –)צעקות ביחד 

 

אנחנו   : מר מיכאל רייזמן זה  על  לא  עכשיו,  שנעשה  מה  גם  וזה  גירעון,  לסגירת  ורק  אך  לקחו 

 מדברים. 

 לא ניתן לתמלל(  –)צעקות ביחד 

 

 , ותגיד לי מה היה עומס המלוות.  2018-תסתכל על עומס המלוות היום, וב : זמןמר מיכאל ריי

 

אנחנו  אנחנו   גב' רונית ויינטראוב:  חיים,  לך.  נקשיב  אנחנו  סליחה,  וארז,  הגזבר  לתשובת  נחכה 

 צריכים את תשובת הגזבר. 

 

 מאה מיליון ₪ בעומס מלוות הפרש.  : מר מיכאל רייזמן

 

 גירעונות.   כי נוצרו : מר מזרחי יוסי

 

כאשר   : ארז ברטמר  שירות,  רמת  אותה  על  לשמור  שכדי  מבינה  המדינה  מיסים,  לגבי 

משכורות  מעליית  נובעת  בעיקר  שהיא  הקבועות,  בהוצאות  העלייה  של  הגזירה  את  קובעת  המדינה 

ועליית  מדד,  עליית  של  הזאת  הגזירה  את  שנותנת  זו  שהיא  מבינה  המדינה  כשאשר  מדד,  ומעליית 

עלינו, היא מאפשרת לעיריות, מה זה מאפשרת? היא ממליצה, ות, את הגזירה הזאת שנופלת  משכור

 היא מחליטה, על טייס אוטומאטי.

, אנחנו נמצאים על אותו  2018בדקנו מה היה בתשע השנים האחרונות, לא כמו שאומר מיכאל, משנת  
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כמו   משהו  של  העלאה  של  משנת    2%אחוז  כבר  בשנה,  מיסים  הקדנציה    ,2008העלאת  מתחילת 

אופוזיציה   על  נופל  כלל,  בדרך  לפחות  או  תמיד,  שזה  למרות  לי,  נראה  אז  קואליציה,   –הקודמת. 

קדנציה   מעל  כבר  שנהוג  שלו,  הראשונה  הקדנציה  שזו  אחד  בתור  קו,  איזשהו  פה  ממשיכים  אנחנו 

 וחצי. 

 

 ה לא... דווקא אני אפתיע אותך עם עובדות אחרות, אבל ז גב' רונית ויינטראוב: 

 

 לא להפתיע, עובדות זה עובדות.   : ארז ברטמר 

 

התערבבו  גב' רונית ויינטראוב:  כבר  פה,  ועלו  היות  מהגזבר,  תשובה  רצינו  עובדות,  שאלנו  אבל 

וכמה הוא   2018בדיון מיכאל שאל ואני, לא שמעו, הגזבר, כמה היה עומס המלוות של רעננה בשנת  

 וטוקול.  היום? אני מבקשת שהגזבר יענה לפר

 

היה   : מר מזרחי יוסי המלוות  עומס  לפרוטוקול,  אענה  אני  גירעונות   170אז  עם  מיליון, 

 .  170בתב"רים של 

 

 אוקיי.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

על   : מר מזרחי יוסי הוא  כעת  בסוף    280העומס  צפוי  גירעון    250  22מיליון,  עם  מיליון, 

של   ח  50בתב"רים  לא  זו  כלומר,  בלבד.  עתק מיליון  גירעונות  וליצור  הלוואות,  לקחת  לא  וכמה 

יכלה   לא  חיים,  זה  את  אומר  אני  סתם  לא  שהעירייה,  התזרימי  הבור  את  שיצר  מה  זה  בתב"רים. 

 להגיע למצב, הגיעה למצב שהיא לא תוכל לשלם משכורות. 

 

 הוא אמר לי את זה ביום השני.  מר חיים ברוידא: 
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 זאביק ביילסקי שלך. זה היה בקדנציה של  : חיים גולדמןמר 

 לא ניתן לתמלל(  –)מדברים ביחד 

 

 אי אפשר לשנות היום את התשובות ממה שנתת אז,   גב' רונית ויינטראוב: 

 

הגירעון   : מר מזרחי יוסי לבין  שוטף,  איזון  או  עודף  בין  הבדל  יש  דיון,  שנעשה  מבין  אני 

גירעון   ומהתזרימי.  התב"רים  את  וגם  השוטף,  את  גם  לוקח  של תזרימי  ובסופו  ביחד.  אותם  אחד 

 דבר, לצערנו, התב"רים, מימנו את השוטף, ושם יצרנו את הגירעונות. 

 

 אבל בסופו של דבר נכנסו השבחות, ולא נכנס לזה.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

הטייס    : ארז ברטמר  מעל  ארנונה  העלאת  על  כשמדברים  מתקיים  הזה  שהדיון  מבין  אני 

נציה הזאת, וקיימנו על זה דיון ציבורי נוקב, והתקבלה החלטה ברוב.  האוטומאטי, כמו שעשינו בקד

אומרת   כשהמדינה  אוטומאטי,  טייס  על  מדובר  אני    –כאשר  המשכורות,  את  מעלה  המדינה  אני 

המדינה מעלה את המדד, אני המדינה דורשת מכם לשמור על אותה איכות שירות, ולכן אני אומרת  

ם אני מבין נכון, אנחנו צריכים לבקש אישור לבטל את הטייס  לכם שזה הטייס האוטומאטי, הרי א

 האוטומאטי, אנחנו צריכים לבקש אישור. לכן אני אומר, 

 

 ראש עיריית הוד השרון עשה את זה פעמיים.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

פעמיים, ואת יודעת מה מצבו? הוא לא יכול לאשר את התקציב. גם רפי עשה   מר חיים ברוידא: 

 מיליון ₪. 19מיליון ₪ וברמת השרון הוא על  12-, באת זה
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ב : מר מיכאל רייזמן עלתה  זקנה  שקצבת  יודע  ב  5-אתה  האחרונות  לא    6-השנים  אדם?  לבן   ₪

עשו שום דבר לבן אדם, אותו זקן מסכן, שמקבל קצבת זקנה, לא הוסיפו לו אגורה שחוקה. ואנחנו  

 , לאותו, תקשיב,  9.5%-העלינו את הארנונה ב

 מדברים ביחד(  )

 

 מיכאל, זו דמגוגיה. מיכאל, זו דמגוגיה...   מר חיים ברוידא: 

 

 תן לי, אני בתור יושב ראש ועדת הנחות,   : חיים גולדמןמר 

 

 הנחה.  80%-מיכאל, פנסיונר זוכה ב מר חיים ברוידא: 

 

 השכר הממוצע ירד.   : מר מיכאל רייזמן

 

ן, ולצורך העניין הזה, יש לעיריית רעננה את מיכאל, מה שאתה אומר זה נכו : חיים גולדמןמר 

 הכלי המאוד שימושי, יש ועדת , 

 

 לא יכול,  : מר מיכאל רייזמן

 

 רגע, אני מדבר,   : חיים גולדמןמר 

 

 אי אפשר.  : מר מיכאל רייזמן

 

 ההנחה היא אוטומאטית לכל פנסיונר.  : חיים גולדמןמר 
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 לא נכון.  : מר מיכאל רייזמן

 

 ההנחה היא אוטומאטית לכל פנסיונר.  : חיים גולדמןמר 

 לא ניתן לתמלל(  –)מדברים ביחד 

 

הוא מקבל הנחה שמונים אחוז, אבל זה לא אומר... הוא קיבל בשנה שעברה   : מר מיכאל רייזמן

 בשנה שעברה, נכון? הוא לא מקבל...  80%הנחה. הוא קיבל  80%גם את אותה הנחה 

 

? מי נמנע? מי  2022עה, מי בעד אישור צו המיסים לשנת  אנחנו עוברים להצב מר חיים ברוידא: 

 נגד? תשעה נגד שישה, אני נועל את ישיבת המועצה, תודה רבה לכולם. 

 
 :הצבעה

  9 –בעד 

  6 –נגד 

 0 –נמנע 

 החלטה: 

 2022על אישור צו המיסים לשנת  ברוב קולותמועצת העיר החליטה 

 

         

  ______________________           ________ ______________ 

 מר אריאל הילדסהיימר                מר חיים ברוידא                       

 מנכ"ל העירייה                    ראש העיר                

 

 


